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De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 10 oktober 2023, behandelend het agenda-
punt Vaststellen Startnotitie Voedselvisie,

Besluit het volgende te wijzigen:
De onderstaande tekst in het raadsvoorstel aan te passen.

Aan de deeldoelstellingen (p. 2) toe te voegen:

"6. Dordrecht stimuleert de transitie naar een meer plantaardig voedingspatroon."

Toelichting:
Mensen leggen zichzelf verschillende plichten op wanneer ze wreedheid tegenkomen en dat geldt
ook voor dierenleed. loch worden in Nederland dagelijks meer dan 1,7 miljoen dieren geslacht (600
miljoen per jaar), wat tevens een enorme impact op natuur en milieu heeft.

Bij de productie van bijvoorbeeld 1 kilo runderlap (steak) komt 34 kilo CO2 vrij, terwijl dit bij peul-
vruchten slechts 1 kilo bedraagt. Mest uit de veehouderij draagt voor 90% bij aan de Nederlandse
ammoniakuitstoot en daarmee aan het stikstofoverschot in de natuur. De veehouderij, inclusief de
teelt van voedergewassen zoals graan (voor kippen) en voedermaIs, neemt 48% van het Nederlandse
landoppervlak in beslag. De productie van vlees veroorzaakt dan ook veel meer milieuschade dan de
productie van plantaardige eiwitrijke voedingsmiddelen.

Als gemeente moeten wij durven in te zetten op een transitie naar een meer plantaardig voedings-
patroon. Dit moet een essentieel onderdeel zijn van de voedselvisie, maar helaas ontbreekt dit nu.
Hiermee lopen we het risico dat de Voedselvisie at vanaf het begin een verouderd document is.

Steden als Amsterdam, Utrecht, Rotterdam en Almere gingen ons at voor. Groningen heeft zelfs een
wethouder Eiwittransitie. Dordrecht kan hierin niet achterblijven.
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